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VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO'



KRAJEVNA SKUPNOST TURISTIČNO in KULTURNO
KOG DRUŠTVO KOG

VABITA

na

SPOMINSKI DAN KRAJEVNE SKUPNOSTI KOG

v četrtek 27. decembra 2018 ob 18. uri 
v dvorani na Kogu

Program: 
- položitev vencev 
- slavnostni nagovor 
- kulturni program

Pričakujemo vas na Kogu na prazniku spomina!

PO KONČANI SLOVESNOSTI VABIMO VSE KOGOVČANKE IN 
KOGOVČANE, DA OB PRIGRIZKU IN KOZARCU VINA 

NAZDRAVIMO ZA SREČO IN ZDRAVJE V NOVEMU LETU

Predsednik sveta KS Kog 
Slavko BEDEKOVIČ



RAZMIŠLJANJE NAMESTO ČESTITKE
Leta 2018, torej natanko pred stotimi leti se je 
končala L svetovna vojna, ta svetovna morija, kije 
tudi Slovencem prinesla ogromno gorja in izgub
ljenih življenj mladih slovenskih fantov. Razpadla 
je habsburška monarhija in 29. oktobra 1918 Je 
bila na Kongresnem trgu v Ljubljani slovesno raz
glašena Država Slovencev, Hrvatov in Srbov (Dr
žava SHS), v katero so se povezali Južni Slovani iz 
nekdanje Avstro-Ogrske in v okviru katere je Slo
venija dobila federalni položaj ter prvo svobodno 
in demokratično oblikovano vlado.
Novoustanovljena država SHS ni bila medna
rodno priznana in njene severne meje so visele 
v zraku. Bolj kot od ljubljanske vlade, so bile te 
meje odvisne od mož odločitve, kakršen je bil ge
neral Rudolf Maister Vojanov, ki je v prvih dneh 
novembra 1918 Slovencem priboril mesto ob 
Dravi in posledično etnične meje na Štajerskem. 
Leta 1918 je general Rudolf Maister prevzel vo
jaško oblast v Mariboru. Njegove slavne besede 
ob tem so bile: »Ne priznavam teh točk. Maribor 
razglašam za posest Države Slovencev, Hrvatov 
in Srbov in prevzemam v imenu svoje vlade vo
jaško poveljstvo nad mestom in vso Spodnjo Šta
jersko!«
Na Koroškem, kjer so razmere bile še bolj zaple
tene in negotove, je Maister našel odličnega in

pogumnega sodelavca, vojaka Franja Malgaja, ki 
je s svojimi maloštevilčnimi četami uspel osvo
boditi vso Mežiško dolino in v soglasju z Maistro
vim poveljstvom, osvojil tudi Labot in Velikovec. 
Žal se je kolo zgodovine pozneje zavrtelo v ža
lostno smer in zaradi kupčkanja velesil in koro
škega plebiscita smo Slovenci izgubili velik del 
svojega etničnega ozemlja.
Tudi naš čas potrebuje ljudi Maistrovega kova - 
odločne, samozavestne, pogumne, nesebične in 
poštene, domoljube z umetniško dušo,” je na dr
žavni proslavi ob dnevu Rudolfa Maistra v Mari
boru povedal predsednik Državnega zbora Dejan 
Židan.
Kogovčani smo jih takrat, leta 1918 in na vseh 
zgodovinskih prelomnicah, imeli. Kogovški mla
di fantje so se množično odzvali klicu generala 
Maistra in sodelovali v bojih za severno mejo, 
kogovsko šolo so spremenili v vojašnico Maistro
vih borcev, še pred tem pa so občutili grozote L 
svetovne boje na Solunski fronti in na drugih bo
jiščih. Mnogo se jih ni vrnilo v domači kraj.
Imamo ljudi Maistrovega kova tudi danes in ali 
smo pripravljeni ravnati tako?

Pa srečno v NOVEM LETU!

Tonček Luskovič
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SREBRNA PLAKETA OBČINE ORMOŽ V LETU 2018 PODELJENA

SEKCIJI KMEČKIH ŽENA S KOGA
Na zadnji seji v tem mandatu, je OBČINSKI SVET OBČINE ORMOŽ potrdil dobitnike občinskih 
priznanj za leto 2018. Komisija za podelitev priznanj se je odločila, da se za leto 2018 podeli 
ZLATO plaketa občine - Društvu upokojencev Miklavž pri Ormožu. SREBRNI plaketi pa bosta 
podeljeni dr.Leonidi Novak in Sekciji Kmečkih žena Kog.

V obrazložitvi za podelitev srebrne plakete je zapisano:

Kmečke žene s Koga so skozi zgodovino težko sto
pale na plan in se še težje vključevale v družbeno 
življenje v kogovsko viničarskem okolju.
Zaradi tega si upamo trditi, da se je kogovska kmeč
ka ženska pojavila kot enakopraven partner moš
kim šele v začetku tridesetih let prejšnjega stoletja, 
točneje leta 1931, ko je bilo na Kogu ustanovljeno 
Društvo kmečkih fantov in deklet.
Zelo kmalu je bil znotraj društva ustanovljen sa
mostojni »ženski odsek«.
To je bil prvi primer organiziranega delovanja ko- 
govskih kmečkih žena.
Kakorkoli je bilo življenje na Kogu siromašno, 
predvsem v povojnem času, so kmečke ženske vse
skozi bile aktivne in pridne. Pripravljale so pogo
stitve ob pomembnih dneh na Kogu in se aktivno 
vključevale v vso dogajanje.
Pomembno leto za kmečke ženske s Koga je leto 
1975 ko je uradno bil ustanovljen »Aktiv kmečkih 
žena s Koga«. Od takrat naprej so ženske bile še 
bolj zagnane in še bolj pridne.
Od devetdesetih let prejšnjega stoletja kmečke žene 
s Koga delujejo kot sekcija Turistično kulturnega 
društva Kog.
Brez organiziranih kmečkih žena in izdelkov nji
hovih pridnih rok, si na Kogu danes ne znamo 
predstavljati nobenega družabnega dogodka, no
benega srečanja in nobene prireditve.
Poleg tega, da ob vsakem dogajanju pripravijo po
gostitve, ter goste razvajajo s kulinaričnimi dobro
tami, vsako leto na nekdanjih Dnevih turizma in 
od lani »Poletja na Kogu, organizirajo tekmovanje 
v kuhanju kisle žiipe in so tudi sicer glavna gonilna 
sila pri vseh dogodkih v okviru »Poletja na Kogu«. 
Od leta 2015 dalje, v obnovljeni Košarkini hiši prip

ravljajo kulinarično razkošje: »V babičini kuhinji 
ob vinu in glasbi«. Večeri so doživeli nepričakovan 
uspeh in vsako leto morajo žal odkloniti številne 
goste, ki bi radi okusili prelesti kulinarične prete
klosti in vrhunska vina kogovskih vinogradnikov. 
Vsako leto kmečke žene v Košarkini hiši pripravi
jo tematsko razstavo. Tako so se doslej zvrstile šte
vilne razstave, med najbolj odmevnimi pa so bile: 
»Doma izdelana darila«; »Orodje, ki se je upora
bljalo nekoč pri obdelavi vinogradov«; »Od zrna 
do kruha«; »Pri švelji v predji hiži;leta 2014 pa so 
se kmečke predstavile z inovativno zamislijo. Na 
ogled so postavile razstavo »Doma narejeno dari
lo« kjer so predstavile priložnostna darila, za katera 
so dobile navdih in materiale v domačem okolju. 
Delovanje sekcije kmečkih žena s Koga je preseglo 
meje domače krajevne skupnosti. Vabijo jih na šte
vilne prireditve v Sloveniji in na tujem. Predstav
ljale so se v Gradcu, V Monoštru, na Hrvaškem, v 
Ljubljani in vsako leto na Maleku, ko družba P&F 
Jeruzalem Ormož organizira svojo elitno priredi
tev.
Sekcija kmečkih žena s Koga ima največje zasluge, 
da je v obnovljenih prostorih Košarkine hiše na 
Kogu nastala etnološka zbirka, ki prikazuje živ
ljenje kogovskega človeka v preteklosti. Z veliko 
vnemo in požrtvovalnostjo so zbirale eksponate, ki 
so bili na Kogu v zaključnih vojnih operacijah II. 
svetovne vojne skoraj popolnoma uničeni. Pri tem 
so se za nasvete obračale k strokovnjakom iz Po
krajinskega muzeja Ptuj - Ormož, da bi predstavlje
ni predmeti čim bolj verodostojno kazali podobo 
preživetega.

ISKRENE ČESTITKE!
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NAŠA KRAJEVNA SKUPNOST

Pregled opravljenega dela v letu 2018 
KRAJEVNA SKUPNOST KOG

V letošnjem letu se je izvajala največja investicija v centru Koga z obnovo Dvorane doma kulture. 
Ob ugodnem vremenu je bilo lažje izvesti vsa načrtovana dela in sicer:

1. V obnovljenem delu »Košarkine hiše« je Tu
ristično kulturno društvo Kog nadaljevalo z 
opremljanjem objekta. Tam se vse pogosteje 
izvajajo razna družabna srečanja in degusta
cije kogovskih vin,

2. Končala se je dolgo pričakovana izgradnja ka
nalizacije in čistilne naprave Lačaves, Jastreb- 
ci. Položene so tudi ustrezne cevi za elektro 
in širokopasovno omrežje. Letos se izvaja pri
ključevanje objektov na kanalizacijo v skladu 
z naročili posameznikov,

3. Krajevna skupnost je izvajala nujna redna 
vzdrževalna dela na javnih poteh. Izvajalec, ki 
gaje izbrala Občina Ormož, je Rajko Bukovec 
s svojimi delavci opravil gramoziranje maka
damskih cest, izvedel košnjo in delno sanaci
jo jarkov in bankin, počistil vejevje ob cestah, 
grederiral ceste in opravil druga manjša dela 
v skupni vrednosti 14.593 EUR. Na srečo na 
področju Krajevne skupnosti Kog ni bilo ne
urij,

4. Zaradi dolgotrajne zime in precejšnje količine 
snega tervečje poledenelosti je bilo težavno 
izvajanje zimske službe. Vendar pa ocenjuje
mo, da je ob manjših težavah bilo izvajanje te 
službe zadovoljivo in v skladu z zakonskimi 
določili,

5. Vzdrževanje vežice in pokopališča vzorno iz
vajata Dušan in Anica Prapotnik, pogrebno 
dejavnost pa koncesionar Dušan Bratuša. V 
letošnjem letu je ob rednem vzdrževanju bilo 
le dodatno raztrošeno nekaj gramoza,

6. Športno društvo Kog dobro vzdržuje in spro
ti obnavlja športne površine na Kogu ob del
ni pomoči krajevne skupnosti. V letošnjem 
letu so izvedli prepleskanje objekta in druga 
manjša olepševalna dela,

7. Središče Koga vzdržujeta Dušan in Anica 
Prapotnik po naročilu Krajevne skupnosti 
Kog. Mnoga dela in zasaditve pa opravita tudi 
brezplačno zato imata tudi ob mnogih dru
gih (delavcev šole in vrtca, župnišča, turistič
no kulturnega društva, društva upokojencev, 
društva Antonovanje...) veliko zaslug, da je 
središče Koga tako urejeno. Letos pa so bila še 
opravljena dodatna dela pri zavarovanju in na 
koncu sanaciji okolja kulturnega doma med 
in po gradnji.

8. V pisarni krajevne skupnosti je bilo zaradi 
obnove prostorov skoraj skozi celotno leto 
delo moteno, vendar pa v celoti opravljeno.

Izvedene investicije v KS Kog v letu 2018 z vrednostjo:

Obnova Doma kulture 375.770

Modernizacija JP 803392 Kog 28.582

Modernizacija JP 803562 Kog 25.944

Modernizacija JP 803382 Gomila 22.118

Modernizacija JP 803406 Kog 10.002

Modernizacija JP 803408 Kog 10.415

Modernizacija JP 803407 Kog 11.078

Kanalizacija in čistilna naprava Jastreb - 
ci in Lačaves - dokončanje

10.037

Nabava in montaža klima naprave v 
dvorani

1.308

Nabava ozvočenja za dvorano 1.160

Dobava dodatnih zaves na odru 
dvorane

1.232

Nabava pohištva za sejno sobo 983

Nabava pohištva za pisarno KS 478

SKUPAJ 488.692
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Predvidene investicije za leto 2019

Investicije za leto 2019 še niso dokončno dolo
čene, saj še ni sprejet občinski proračun. Predvi
deva pa se nadaljevanje obnove »Košarkine« (3. 
faza) in modernizacija lokalne ceste Vitan-Vu- 
zmetinci, širitev optičnega omrežja in moderni
zacija nekaterih javni poti
Svet Krajevne skupnosti Kog se je v letu 2018 ses
tal na štirih rednih sejah in ob sprotnih aktivno
stih obravnaval finančni načrt in zaključni račun, 
sprejel program vzdrževanja javnih poti in zim
ske službe, opozarjal in predlagal Občini Ormož 
več aktivnosti v zvezi s problematiko v krajevni 
skupnosti, itd.. Svet krajevne skupnosti Kog je 
tudi za leto 2019 predlagal občini Ormož investi
cije, ki bi bile nujno potrebne v KS, med ostalimi 
tudi širitev optičnega omrežja.

Novembra so bile tudi volitve v svet Krajevne 
skupnosti Kog. Izvoljeni člani sveta za naslednja 
štiri leta so:

1. Rudolf Kikl, Gomila pri Kogu 44
2. Jernej Bratuša, Kog 65
3. Milan Hlebec, Kog 108
4. Irena Lukman, Lačaves 10
5. Jožko Kolarič, Jastrebci 24
6. Slavko Bedekovič, Vitan 17
7. Milan Plemenič, Vodranci 48

Predsednik sveta se voli na prvi seji, ki jo skliče 
župan Občine Ormož.

Strokovni sodelavec za KS Kog 
Franci Trstenjak

NEKAJ STATISTIČNIH PODATKOV 
O KS KOG

Umrli krajani v letu 2018: 11 od tega 7 žensk in 4 moški

Število prebivalcev in starejših nad 70 let po vaseh:

vas prebivalci

2016 2017 2018

starejši nad 70 let

2016 2017 2018

Gomila pri Kogu 158 147 142 12 11 14

Jastrebci 143 153 150 22 23 25

! Kog 232 236 241 21 34 36

Lačaves 140 139 120 20 23 24

Vitan 97 92 97 13 15 14

Vodranci 134 139 133 27 29 25

SKUPAJ KS KOG 904 906 883 115 135 138
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VOŠČILO

“Naj plujejo ladje po srečo, naj vlaki so polni želja, 
naj vodijo ceste do cilja in ena naj gre do srca.” F. Lainšcek

Spoštovane krajanke in krajani,
v imenu Sveta KS Kog in v svojem imenu vam v prihajajočem letu želim predvsem 
zdravja in ljubezni. Želim vam, da decembrske družinske praznike preživite v krogu 
svojih najdražjih, s toplino v srcu in nasmehom na obrazu. In zapomnite si, s skupnimi 
močmi lahko dosežemo vse, o čemer sanjamo in upamo. Vse dobro vsem in vsakemu 
posebej.

Vaš predsednik KS Kog,
Slavko Bedekovič
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KOGOVŠKA DRUŠTVA

TURISTIČNO IN KULTURNO

^^ke^^

DRUŠTVO KOG
Turistično in kulturno društvo Kog je v letu 2018 
nadaljevalo svoje poslanstvo pri ustvarjanju turi
stičnega in kulturnega utripa na Kogu
Po občnem zboru marca meseca so se pričele in
tenzivne priprave na folklorno dramsko predsta
vo PRISEGA OB POLNOČI.
Predstava je bila 7.aprila v telovadnici osnovne 
šole, v njej pa so poleg domačih igralcev in do
mače odrasle in šolske folklore, sodelovali tudi 
člani folklornih skupin Metla in Podkev ter tam- 
buraška skupina iz Miklavža pri Ormožu. Šlo je 
za uprizoritev stare igre, ki se odvija v času med 
obema vojnama, ko idilično vaško življenje zmo
ti prihod ciganov, ki se utaborijo na koncu vasi. 
Prepovedana ljubezen med bogato Anko in ci

ganom Markom se konča tragično. Bilo je lepo, 
v dramski predstavi je bilo polno petja in plesa 
folklornih skupin, telovadnica prepolna, skratka 
prekrasen kulturni dogodek. Predstavo je režirala 
Anica Pevec, igrali pa so: Viktor Borko, Neven
ka Žganec, Anja Bogdan, Jožko Kolarič, Helena 
Kolarič, Stanka Zadravec, Luka Štamapar, Vera 
Mlinarič, Andrej Pokrivač, Franc Fajfar, Matjaž 
Mlinarič, Darja Žganec Horvat. Za tehniko je 
poskrbel Leon Lah, šepetalka pa je bila Katja Ču
rin.
Prav tako aprila smo ponovno organizirali spre
jem za 110 pohodnikov iz cele Slovenije, ki hodi
jo »Po poteh braniteljev meje«
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Maja in junija je življenje teklo po ustaljenih tir
nicah, sprejemali smo goste in turiste v Košarkini 
hiši, julija pa so se začele priprave na letošnje PO
LETJE NA KOGU 2018.
Seveda smo v začetku maja, tako kot zdaj že nekaj 
let zapored zbirali vzorce vin, pridelanih na Kog, 
ki jih je pozneje ocenila petčlanska skupina eno
logov. Ocenjenih je bilo 49 vzorcev, od tega letos

kar 9 šiponov, rezultati pa so bili vrhunski. Tako 
kot je dejala predsednica ocenjevalne komisije 
Lidija Ruška, kogovska vina nikoli ne razočarajo. 
Priznanja za VINA PRIDELANA NA KOGU so 
bila podeljena na Vinskem festivalu.
Maja smo razpisali javni natečaj za izbor 6. KO
GOVŠKE VINSKE KRALJICE. Letos je priredi
tev bila v dneh od 10. do 19. avgusta.

POLETJE NA KOGU 2
>»«]0.8*' 19.8. a

f^ll^JkA^ ^■Hlh^lh*

Članice Aktiva kogovskih kmečkih žena, ki de
luje znotraj Turistično kulturnega društva KOG 
so tudi letos v okviru dogajanj »Poletje na Kogu 
2018« pripravile prireditev V BABIČINI KUHI
NJI OB VINU IN GLASBI.
Letos je bila to že četrta tovrstna prireditev, ki se 
dogaja v kleti Košarkine hiše na Kogu in predsta
vlja odlično kulinarično-vinsko prireditev. Zani
manje obiskovalcev je vsako leto večje in mnogo 
takšnih, ki bi se te kulinarično vinske poslastice 
radi udeležili, moramo žal zavrniti, saj kapacitete

kleti ne dopuščajo množičnega obiska.
Zopet je bilo vrhunsko, stregli so Kogovški dečki 
in ob soju bakel so vsi obiskovalci odhajali do
mov zadovoljni in polni vtisov.
Že naslednji dan, v soboto 11. avgusta je sledil 
»strokovni« dan v okviru letošnjih prireditev .
V novi dvorani kulturnega doma je potekala 
okrogla miza na temo: »Kaj je bilo za svetek, je 
bilo za svetek!« - predstavitev oblačilne dedišči
ne. Okroglo mizo je vodila dr. Leonida NOVAK. 
Na izjemno strokoven in vsem razumljiv način
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je bila predstavljena oblačilna kultura v našem 
kmečkem okolju.
Po okrogli mizi, na kateri so kot manekeni sode
lovali člani folklorne skupine Podkev iz Miklavža, 
je v Košarkini hiši bila OTVORITEV RAZSTAVE 
»Pri švelji v predji hiži«.
Razstavo so pripravile članice sekcije kmečkih 
žena pod mentorstvom dr.Leonide Novak. Mno
go nostalgije in prelepih spominov se je zbudilo 
ob ogledu razstave. Velik prispevek te razstave 
pa je tudi v tem, da smo popisali, tudi s pomoč
jo obiskovalcev, vse nekdanje šivilje in krojače s 
Koga.
V nedeljo 12 avgusta je Športno društvo Kog 
organiziralo KOLESARJENJE PO ŠIPONOVI 
POTI poti.
Tisti, ki se niso odločili za kolesarjenje so se po
dali na Pohodniško potepanje po Kogu.

Po koncu so si vsi skupaj, s pohodniki, ki so se 
vrnili s potepanja po Kogu, privoščili slastno ki
slo žiipo na športnem, igrišču in se prijetno utru
jeni vrnili na svoje domove.
V torek 14. avgusta je bil v telovadnici KON
CERT KOGOVŠKIH DEČKOV.
Prireditve v okviru poletja na Kogu so se na
daljevale v petek 17. avgusta s tradicionalnim 
KEGLJANJE NA VRVICI, ki ga za pokal Turi
stično kulturnega društva organizira kegljaška 
sekcija pri društvu upokojencev Zarja Kog. Gre 
za prijetno druženje upokojencev z območja 
Podravja in za preizkušanje nekaterih dobrot, ki 
so jim jih ponudili naši domačini
V petek 17. avgusta je Športno društvo Kog orga
niziralo tradicionalni NOČNI TURNIR V MA
LEM NOGOMETU.

VINSKI FESTIVAL IZVOLITEV
6. KOGOVŠKE VINSKE KRALJICE IN 

POSTAVLJANJE KLOPOTCA
V soboto, 18. avgusta je na Kogu potekal največ
ji ter za kogovske vinarje pomemben dogodek 
v sklopu Poletja na Kogu, VINSKI FESTIVAL 
2018. Festival je potekal v organizaciji Turistično 
-kulturnega društva Kog, ki je poskrbelo za vese
lo popoldansko dogajanje.

V uradnem delu so pozdravili vinske viteze in 
vinske kraljice, kogovskim vinarjem pa so pode
lili priznanja za najboljša vina. Ob 16. uri je sledi
lo postavljanje klopotca in kronanje 6. kogovske 
vinske kraljice, katere naziv si je letos priborila 
Nives Plemenič s Koga.
Prav tako pa so pripravili sprejem za domačina 
Dominika Ozmeca, ki je eden izmed peterice 
»zlatih dečkov«, ki so na rokometnem evropskem 
prvenstvu v Celju osvojili naslov evropskih mla
dinskih prvakov.
Sledil je osrednji dogodek tega dne: KRONANJE 
6. KOGOVSKE VINSKE KRALJICE.
Leta 2008 je to postala Mateja Prapotnik, ki je na
redila odličen uvod v vinsko pravljico, ki jo danes 
praznujemo vsi skupaj. Sledile so ji Aleksandra 
Kelemina Plemenič, Špela Borko, Polona Kolarič 
in Anja Kocjan.
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Vse skupaj in vsaka zase so za Kog naredile og
romno in vsaka je pustila v srcih Kogovčanov 
prav poseben pečat. Vsak mandat je bil poseben 
in drugačen ... a vsem je bilo skupno, da so s po
nosom nosile krono kogovske vinske kraljice. 
Krono tega čudovitega vinorodnega okoliša, kjer 
čas teče drugače.
Drage kraljice ... hvala za čudovito opravljeno 
poslanstvo!«

Letos smo izbirali 6. kraljico. In 6. kogovska 
vinska kraljica je NIVES PLEMENIČ s Koga.

NIVES sicer ni domačinka, saj prihaja iz Prek
murja, vendar tega danes nihče več ne ugotovi, 
kajti ljubezen in poroka z Matejem sta jo povezali 
z življenjem tu med nami, med goricami. Glo
boko je že pognala korenine v to goričko zemljo.

Tudi gorice, ta najžlahtnejša rastlina, so jo prev
zele in oko se ji zaiskri, ko pokuša vina, ta žlahtni 
dar narave.
NIVES PLEMENIČ se je rodila 20. maja 1985 v 
Murski Soboti. Osnovno šolo je obiskovala na 
dvojezični osnovni šoli 1 v Lendavi. Po končani 
osnovni šoli, pa je šolanje nadaljevala v Ljutome
ru, na gimnaziji Franca Miklošiča, smer predšol
ska vzgoja.
Pot jo je nato vodila na štu
dij matematike in tehnike na 
Pedagoško fakulteto v Lju
bljano, kjer je diplomirala in 
pridobila naziv profesorica 
matematike in tehnike.
Poročena je z Matejem Ple- 
meničem iz vrhunske vino
gradniške kmetije Mirana in
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Lidije Plemenič. Je mama treh otrok: Aneja (8 
let), Gala (6 let) in Rafaela (4).
Šesti Kogovški vinski kraljici je obleko izdelal 
krojaški atelje Tine Kolenko iz Ljutomera.
Za njeno frizuro je poskrbela Petra Miklin iz fri
zerskega salona Petra.
KRALJIČINO VINO: polsladki MUŠKAT OTO- 
NEL, letnik 2017
Vino je z družinskega posestva PLEMENIČ MI
RANA.
Njeno kronanje je letos počastila tudi sloven
ska vinska kraljica Katarina Pungračič ter vin
ske kraljice Slovenska vinska kraljica KATARI
NA PUNGRAČIČ, 5. Kogovška vinska kraljica 
ANJA KOCJAN, Katarina KLOBASA - kraljica 
Radgonsko Kapelskih goric, Katja KOLARIČ - 
3. Vinska kraljica VTC 15, Monika MAJER 5. 
Cerkvenjaška vinska kraljica, Tjaša KOVAČIČ - 
Ljutomerska vinska kraljica, Nataša FERJANČIČ 
Vipavska vinska kraljica 2015, Urška REPIČ 6. 
Ptujska vinska kraljica in Mateja ŠEK - 2. kraljica 
VTC 15.

Po Vinskem festivalu in kronanju kraljice ter po
stavitvi klopotca je na zunanjem prizorišču, pred 
šolo, potekal zabavni del prireditve ob zvokih an
sambla Ritem in z nastopom domače folklorne 
skupine.
Za najmlajše je poskrbela Špela Borko, ki je orga
nizirala igrice in delavnice za otroke.
Obiskovalci so okušali slastne kisle žiipe, ki jih je 
ocenila stroga komisija.
Letošnje Poletje na Kogu se je zaključilo s šaljivi
mi vaškimi igrami, ki so ga v nedeljo 19. avgusta 
organizirali prizadevni člani Športnega društva 
Kog.
Članice sekcije kmečkih žena so sodelovale tudi 
na prazniku buč V Središču ob Dravi, na Male- 
ku, ko družba P& F Jeruzalem Ormož organizira 
svojo elitno prireditev in na Martinovanju v Or
možu.
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DRUŠTVO ANTONOVANJE NA 
KOGU V LETU 2018

Društvo Antonovanje na Kogu je tudi letos prire
dilo tradicionalno dogajanje, posvečeno zavetni
ku prašičerej cev Antonu Puščavniku. Prireditev 
Antonovanje na Kogu se vsako leto trudi ponu
diti čim več kulinaričnih, kulturnih in verskih 
vsebin in tudi v letu 2018 je bilo dogajanje zelo 
pestro.
Pričeli smo v petek, 12. januarja, ko je bil dan 
kulinarično obarvan, saj je potekalo Ocenjevanje 
čurk s strokovno komisijo in komisijo potrošni
kov, dogodek Čurke in vino pod okriljem Vinske

S SVOJO PRISOTNOSTJO SO ČURKARIJADO 
RAZVESELILE AKTUALNE VINSKE KRALJICE, KI 
JIH JE GOSTILA TEDANJA KOGOVŠKA VINSKA 

KRALJICA ANJA KOCJAN

kleti Munda, ter Vojvodinsko-prleški večer na 
turistični kmetiji Hlebec. Naslednji dan je sledila 
osrednja prireditev Čurkarijada s kulinaričnim 
razvajanjem, kjer smo gostili poslanca državne
ga zbora Republike Slovenije Evo Irgl in Jožefa 
Horvata in podelili priznanja najboljšim čurkam 
2018. Ostalo dogajanje lahko povejo le slike:

GOSTJE SO Z ZANIMANJEM SPREMLJALI 
DOGAJANJE; IZ LEVE PROTI DESNI: ALOJZ SOK 

(ŽUPAN OBČINE ORMOŽ), JOŽEF HORVAT 
(POSLANEC DZ RS), EVA IRGL (POSLANKA DZ 
RS), JURIJ BORKO (ŽUPAN OBČINE SREDIŠČE 

OB DRAVI), SLAVKO BEDEKOVIČ (PREDSEDNIK 
KRAJEVNE SKUPNOSTI KOG) IN PREDSEDNIK 

DRUŠTVA ANTONOVANJE NA KOGU SLAVKO PERC

OTROCI OSNOVNE ŠOLE KOG SO KAKOR VSAKO LETO POLEPŠALI URADNO SLOVESNOST S SVOJIM 
NASTOPOM, KASNEJE PA SMO SI LAHKO OGLEDALI NJIHOVA UMETNIŠKA DELA NA ODPRTJU RAZSTVE 

»REJA PRAŠIČEV V PRLEKIJI IN MEDŽIMURJU«
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PRLEŠKI PESNIK MARKO KOČAR 
JE SPISAL HIMNO ČURKI:

HIMNA ČURKI
ANTON SE PO BRODI ČOHA, 
FRIŠKE ČURKE JE ZAVOHA.

ŽE SE Z BOLFENKON JE SVADA 
ZNAVI JE ČURKARIJADA

V ENIH ČURKIH KRF, HAJDINA, 
V DRUGIH JEČMEN, RIŽ, PROSO, 
V FSEH PA PLUČA PA GLAVINA 

PA OCVIRKI PA MESO.

ČURKE S KOGA, ČURKE S KOGA, 
ČRNE, BELE ALI SIVE, 

ČURKE S KOGA, TO JE DROGA 
ZA FSE SVEČE PA ZA ŽIVE.

ČURKE S KOGA, ČURKE S KOGA, 
SKOČEJO S TALEROF V VUSTA.

NITI ČUDEŽ NE POMOGA 
KA BI KERO ČURKO PUSTA

MEDŽIMURJE, PRLEKIJA, 
TU JE JESTI POEZIJA, 

TU SO VINA KAK SONATE, 
GRANICA PA SKOZI GATE.

GOR NA ČURKE PITI PAŠE 
SIMFONIJA VIN JE KOG 

TE PA S PISKRA ALI S FLAŠE, 
KAK NAM ŠPILA LUBI BOG.

SLEDILA JE PODELITEV PRIZNANJ ZA NAJBOLJŠE 
ČURKE IN VINA, MEDTEM PA SO NAŠE PRIDNE 
ČLANICE V KUHINJI PRIPRAVLJALE KASNEJŠO 

POGOSTITEV
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9
ZA ODLIČNO VZDUŠJE NA ČURKARIJADI 2018 SO POSKRBELI 

DRUŽINSKI ANSAMBEL PERC IN TONČEK ŠTRUCL

volja in obilo priložnosti za srečanje in 
klepet s sorodniki, prijatelji ali znanci, pestra po- 

na stojnicah, ogled vozil Steyr kluba Kog 
in starodobnikov, priložnost za polko ali valček, 

ogled Košarkine hiše, Sandijeva kisla župa,... pa 
še kaj se je našlo na letošnjem Antunovem pro

ščenji, ki je potekalo v nedeljo po sv. maši za žive 
in 

mrtve 
prašičerejce ter zdravje pri živini.

V soboto, 20. januarja sta nam večer polepšala

Marjetica in Janez Škrlec s svojim potopisnim 
predavanjem » Portugalski camino- darilo, izziv 
in spomin, kjer sta predstavila svoje potovanje po 
Portugalski romarski poti, ki je trajalo kar 23dni! 
Poskusili smo tudi nekaj Portugalskih sladic in si 
ogledali romarske potne liste. Po potopisu smo se 
odpravili v cerkev Sv. Bolfenka in prisluhnili or
gelskemu koncertu v izvedbi izredno talentirane 
družine Marka Ušeničnika s sinovoma in hčerjo.



MARJETICA ŠKRLEC IN JAKOBOVA ŠKOLJKA 
(GLAVNI ROMARSKI SIMBOL IN KAŽIPOT) TER 

UTRINKI IZ ORGELSKEGA KONCERTA - DOMINIK 
IN MARKO UŠENIČNIK NA ORGLAH TER LOVRO 

IN EVA NA VIOLINAH

Tudi v letu 2019 Vas že sedaj povabimo na An
tonov koncert Mešanega pevskega zbora Ruda 
Sever Gorišnica pod vodstvom Aleksandre Kele
mina Plemenič, ki bo v soboto, 12. januarja 2019 
ob 18:30 v cerkvi Sv. Bolfenka na Kogu.
Vsem Kogovčanom želimo mirne božične pra
znike ter zadovoljno in uspešno leto, ki prihaja. 
Se vidimo na Antonovanju 2019!

DRUŠTVO ANTONOVANJE NA KOGU
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZARJA KOG
Tudi starost je lahko lepa, še posebej, če jo imaš s 
kom deliti. Starost, pravijo je takšna, kot jo znaš 
sprejeti, vendar je k temu treba dodati, da tudi 
takšna, kot imaš omogočeno — preživljati jo. 
Vsekakor pa je povečini težavna, še toliko bolj 
tedaj, kadar se starost prepleta z boleznijo. Tudi 
naš hitri tempo življenja in splošna zaposlenost 
sta vzrok marsikateri grenki uri osamljenosti os
tarelega človeka
Resje, da je staranje proces, ki se mu ne more nihče 
izogniti in dejstvo je, daje to povezano s številnimi 
težavami in tegobami. In če k temu dodamo, da je 
v naši družbi vse več revščine, vse težja dostopnost 
do zdravstvenih storitev in da je vse več omejeva
nja socialnih pravic...resnično ne moremo ta tre
nutek biti pretirano zadovoljni.
Sodobna družba poveličuje mladost, lep videz, 
urejenost in brezskrbno življenje. Užitek je postal 
nekaj samoumevnega, delo in razvoj v življenju 
pa dobivata obstranski pomen. Zaradi poveliče
vanja tako imenovane večne mladosti, zanikamo 
starost. Lahko rečemo, da se jo celo bojimo. Stare 
ljudi gledamo kot odpadni del družbe, tako zara
di videza kot zaradi prepričanja, da so nekoristni. 
Pa so res?
»Z vsakim letom, ki mine, sem bolj zadovoljen. 
Ta občutek me spremlja že od mojih štiridese
tih. Takrat sem bil nekoliko vznemirjen ob tej 
življenjski prelomnici, toda moj stari prijatelj me 
je potolažil: Ne pritožuj se nad staranjem - veli
ko, veliko ljudi nima tega privilegija, da bi starost 
sploh dočakali« so znane besede Earla Warrena, 
nekdanjega guvernerja Kalifornije.

Nikoli ne vemo, koliko časa imamo še na voljo s 
svojimi bližnjimi, zato izkoristimo vsak trenutek. 
Ko smo mladi, pričakujemo da bo življenje pote
kalo tako, kot smo si zamislili. Kasneje ugotovi
mo, da vedno ni tako. Ko končno začnemo ceniti 
stvari, ki jih imamo, nam postane žal, da nismo 
tako razmišljali že prej.
Morda se nam zdijo te stvari preveč preproste in 
celo neumne, a večina jih je resničnih. Največja 
stvar, ki jo bomo obžalovali kot starejši je zagoto
vo ta, da življenja nismo živeli na polno.
Začnimo že danes in čez nekaj let bomo brez ob
žalovanj pripovedovali o svoji preteklosti.
Društvo upokojencev Zarja Kog je v letu 2018 le 
deloma uresničilo svoj program. Razlog je bil v 
prenovi dvorane, saj nekaj časa ni bilo mogoče 
uporabljati prostorov, ki so namenjeni za delova
nje društev. Tako januarja nismo mogli organizi
rati tradicionalnega meddruštvenega kegljanja na 
vrvici v okviru prireditev Društva Antonovanje 
na Kogu.
Upravni odbor društva se je sestajal vsaj enkrat 
mesečno in organiziral različne društvene de
javnosti. Najbolj aktivni so bili kegljači, ki nasto
pajo v liga in pokalnem tekmovanju. Tekmujeta 
ženska in moška ekipa. Naši člani tekmujejo tudi 
v pikadu.
In kaj vse smo počeli v letu 2018?
• Marca smo se sestali na rednem letnem zboru 

članov
• Maja smo za naše člane organizirali izlet V 

Prekmurje. Nekateri člani so imeli pripombe, 
češ, kaj bomo hodili na takšen izlet, saj smo 
tam že vse videli. Še kako so bili v zmoti.

• Izlet po Prekmurju je bil lep in poučen in na 
koncu smo ponovno spoznali resnico, da je 
tudi v naši neposredni bližini mogoče marsi
kaj videti in spoznati.

• Pot nas je vodila preko Razkrižja do Velike 
Polane, kjer smo si ogledali središče kraja, 
ki slovi, kot spominska vas štorkelj in rojstni 
kraj Miška Kranjca

• Nato smo obiskali ekološko kmetijo POME
TAJ v Mali Polani, kjer so nam predstavili, 
njihovo zgodbo in kako delujejo ter s čim se
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ukvarjajo. V Centru rokodelstva Pomelaj 
so izdelki so zasnovani na tradicionalnem 
pletarskem izročilu s pridihom sodobnosti. 
Izdelujejo male in velike košarice, cekarje, 
podstavke, stojala, lutke in izdelke po naro
čilu. Pomelajevi izdelki so ročno narejeni, 
naravni, lokalni, družbeno odgovorni, domi
selni in uporabni. Izdelujejo jih osebe z inva
lidnostjo v okviru zaposlitvenega centra.
Ogledali smo si stolp VINARIUM v Lendavi 
in z dvigalom smo na vrh spravili tudi tiste, ki 
imajo smrtni strah pred vožnjo s temi napra
vami. Najbolj vzdržljivi so se na stolp povzpe
li peš. Pa naj še kdo reče, da smo upokojenci 
za odpis. Malica ob stolpu je odlično teknila, 
prav tako tekoče zadeve.
Vožnja po obrobju Goričkega nas je nato vo
dila do Puconcev, kjer smo spoznali Center 
za ravnanje z odpadki CEROP. Na skupni 
površini cca 12,8 ha je odlagališče vseh vrst 
odpadkov, sortirnice in preše, kjer priprav
ljajo odpadke za recikliranje ali za uničenje. 
Zgroženi smo bili, kaj smo ljudje vse sposob
ni odvreči v odpadke in nad nemogočimi po
goji, v katerih delajo delavci v sortirnici. Bilo 
je poučno in ni preveč dišalo.
Pozno popoldne smo se nato odpravili v šun- 
karno KODILA. Šunkarno smo si ogledali s 
strokovnim vodenjem in se sprehodili med 
zorilnicami, ki so blizu naravnim razmeram, 
pretekli tradiciji prekmurskih domačij, pod 
slamnato streho in ilovnatimi ometi. Njihov 
slogan je: »Ko veš kaj ješ«. Izredno prijazno 
osebje nam je pripravilo pokušino njihovih 
izdelkov in nas na koncu razveselilo še s pra
vim prekmurskim bogračem.
Avgusta smo v okviru prireditev »Poletje na 
Kogu 2018« organizirali kegljanje na vrvici 
za pokal Turističnega in kulturnega društva 
Kog.
Prav tako avgusta smo imeli društveni piknik, 
na katerega smo povabili člane pobratenega 
društva Modra jesen.
Oktobra smo se udeležili kostanjevega pikni
ka v Dravskem dvoru, na katerega so nas po
vabili iz Društva Modra jesen.

Novembra smo skupaj s Krajevno skupnostjo 
Kog organizirali srečanje za starejše krajane in za 
naše člane. Ta dan je vsako leto posvečen tistim 
našim krajanom, ki so stari več kot 70 let. Kar 127 
ali 14% naših krajanov je starejših od 70 let, kar 
pomeni, da smo »najstarejša« krajevna skupnost 
v Občini Ormož. Po vaseh je slika naslednja:

- Gomila pri Kogu
14 krajanov ali 9 % od vseh prebivalcev vasi

- Kog
36 krajanov ali 15 % od vseh prebivalcev vasi 

- Jastrebci
25 krajanov ali 16 % od vseh prebivalcev vasi 

- Lačaves
24 krajanov ali 14 % od vseh prebivalcev vasi 

- Vodranci
25 krajanov ali 14 % od vseh prebivalcev vasi 

- Vitan
14 krajanov ali 15 % od vseh prebivalcev vasi

Gre za izraz spoštovanja in tudi zahvale za pri
spevek teh ljudi k družbi, za njihov vloženi trud 
v letih, ki so jih preživeli. Dobro smo se imeli sti
snili smo si roke in si zaželeli »Ostanimo prijate
lji«, kot pravi pesem.
Starejši krajani so uživali ob prisrčnem progra
mu, ki so ga za njih pripravili učenci naše šole 
skupaj z njihovimi učitelji ter naši najmlajši kra
jani iz vrtca.
Društvo upokojencev Zarja Kog je svoje letne ak
tivnosti zaključilo z decembrskim sprejemom za 
vse člane organov društva, in za tiste, ki se ukvar
jajo s športnimi aktivnostmi, torej za tiste, ki v 
letu v društvu najbolj delajo in organizirajo raz
lične dogodke.

Mnogo sreče in zdravja v novem letu želimo 
vsem ljudem dobrega srca in veseli bomo, če se 

nam bo v naših aktivnostih v letu 2019 
pridružil še kdo!

Za DU zarja Kog 
Tonček LUSKOVIC
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PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO VITAN KOG

Januarja, smo kot sedaj že tradicionalno poma
gali na prireditvi Antonovanje na Kogu, kjer smo 
izvajali redarsko službo. Prav tako smo v prvem 
mesecu imeli eno intervencijo in sicer DIMNIŠKI 
POŽAR na Vitanu.
Marca smo pričeli z zbiranjem sredstev za novo 
gasilsko cisterno, ki jo naše društvo oz. kraj nujno 
potrebuje.
Aprila smo v Miklavžu pri Ormožu pomagali pri 
vaji MASOVNA NESREČA, katera je ponazar
jala veliko prometno nesrečo in reševanje. Istega 
meseca, pa je prišlo do POŽARA V KUHINJI na 
Kogu.

V mesecu juniju smo dobili poziv na intervencijo 
POPLAVE, vendar poplav na našem območju ni 
bilo, smo pa s ceste odstranili več dreves, ki jih je 
porušilo neurje.
Poleti smo opravljali redarsko službo na priredi
tvi Poletje na Kogu.
V mesecu oktobru, smo se udeležili sektorske 
vaje POŽAR NA GOSPODARSKEM POSLOPJU 
v kraju Stanovno, v organizaciji PGD Ivanjkovci. 
Novembra smo bili prisotni na občinski vaji PO
ŽAR NA OBJEKTU v Podgorcih. Na garaži smo 
s pomočjo mojstra Jožeta Vrabca izdelali fasado 
in tako je naš dograjeni gasilski dom začel dobi
vati končno podobo. Naslednje leto še uredimo 
dovoz in okolici, potem pa bo vse pripravljeno na 
prihod novega vozila.

V imenu društva, bi se rad zahvalil vsem 
krajanom in donatorjem, ki nam vsa ta leta 

jinančno, ali kako drugače pomagate pri 
uresničevanju skupnih ciljev.

Članice in člani PGD Vitan Kog, vam želimo 
mirne Božične praznike, v novem letu pa veliko 

uspeha in medsebojnega razumevanja.

Za PGD Vitan Kog 
Predsednik: Mitja Mlinarič
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ŠPORTNO DRUŠTVO KOG
Športniki smo v leto 2018 zakorakali polni ener
gije in novih idej o popestritvi dogajanja v kogo- 
vski krajevni skupnosti. Med zimsko sezono smo 
v Ormožu sodelovali na zimski nogometni ligi, 
združeni z miklavškim športnim društvom. Zim
ska liga se je zaključila konec januarja, osvojili pa 
smo odlično 2. mesto.
V mesecu februarju smo izvedli občni zbor, na 
katerem smo določili plan dela za letošnje leto. V 
nasprotju s pričakovanji, načrtov nismo začeli s 
pogovori o nogometu, temveč o čistilni akciji ter 
gradbenih delih. Letošnji gradbeni projekt je bila 
gradnja prizidka k brunarici, ki bi služil shrambi 
športnih pripomočkov, kosilnic, miz ipd. Kakor 
hitro so se vremenske razmere omilile, smo na 
igrišču in v njegovi neposredni okolici izvedli či
stilno akcijo in ugotovili, da se pri tudi čiščenju 
lahko pošteno »Švica«. Ne samo, da smo očistili 
okolico igrišča, tudi brunarico smo pobrusili in 
prebarvali, sedaj se sveti kot nova.
Zadnja leta želimo kot tradicijo ohranjati 
prvomajski pohod po Kogu in z veseljem lahko 
povemo, da nas je vsako leto več takih, ki pra
znik dela radi preživimo ob ogledu naše krajevne 
skupnosti v dobri družbi prijateljev in kogovske 
kapljice.
V poletnih mesecih smo si vzeli čas za letošnji 
največji gradbeni projekt in do tradicionalnega 
nočnega turnirja uspeli postaviti prizidek k bru
narici, ki sedaj že pridno služi svojemu namenu. 
Avgusta je tudi nas zajela evforija pričakovanja 
prireditve Poletje na Kogu, v sklopu katere smo 
v sodelovanju s Turističnim in kulturnim dru
štvom organizirali kolesarjenje po Kogu, teden 
kasneje pa tradicionalen nočni nogometni turnir,

ki se je zaključil v zgodnjih jutranjih urah, pokal 
so domov odnesli »tomašovski« fantje. Poletje na 
Kogu smo zaključili s šaljivimi vaškimi igrami.
V mesecu decembru se je začela nova sezona 
zimske lige v Ljutomeru, kjer smo tokrat združili 
moči s ŠD Mladost in sestavili enotno ekipo. O 
tem kako se bomo odrezali, boste izvedeli v nas
lednji številki Kogovških novic.

Rekreacija v kogovski športni dvorani letos po
teka zgolj ob petkih in sicer za osnovnošolce od 
18.00 do 19.00, za ostale od 19.00 do 21.00. Va
bljeni vsi!

Leto 2018 se počasi izteka. Člani športnega 
društva Kog v prihajajočem letu vsem bralkam 

in bralcem želimo veliko sreče in ljubezni, 
trenutkov, preživetih v družbi najbližjih, novih 
izzivov in aktivno preživetega prostega časa. 

Srečno!

Za ŠD Kog: Sandi ŽGANEC

Novice KS Kog 2018 | 21



LOVSKA DRUŽINA KOG V LETU 2018
Spoštovane krajanke in krajani. Tudi v iz- ^ 
tekajočem se letu smo kogovski lovci prip- AŽ 
ravili članek za Kogovške novice, kjer se [c^ 
povzema letno dogajanje v kraju napisali i^^ 
nekaj o dogajanju v društvu lovske družine l ^ 
Kog. Na področju Koga delujejo številna \^ 
društva in lepo je, da vsaj enkrat letno opi
šejo svoje delovanje in ga predstavjo vsem kraja
nom. Kog je kljub svoji relativni majhnosti izje
mno aktiven in ponosni smo lahko na prav vsak 
dogodek, ki se beleži v njegovo pestro zgodovino. 
Vsako društvo in v njem vsak posameznik doda 
delček k celotnemu mozaiku izjemne preteklosti 
kraja.

Že pred leti, smo se v naši lovski družini v zadnjih 
letih posvetili predvsem strelstvu. Zaradi izpada 
dohodka iz naslova prodaja mesa divjadi, ki smo 
ga v preteklosti vračali v lovišče in delno v infra
strukturo lovske družine, smo sedaj usmerjeni 
predvsem v lovsko strelstvo in druženje. Sedaj 
smo delovanje in aktivnosti morali prilagoditi, 
saj imamo edini dohodek od lovske strelske pri
reditve, ki jo organiziramo vsako leto. Velik del 
tako pridobljenih sredstev spet vrnemo z vlaganji 
v strelsko ekipo, ki se potem udeležuje vseh stre
lih prireditev ostalih društev v širši okolici, vse 
od Madžarske, do Avstrijske meje in pa tudi tek
movanj v sosednji Hrvaški. Tukaj bi se tako želel 
zahvaliti tudi našim članom, saj kljub številnim 
porabljenim uram in pogonskim gorivom pot-

'*x rebnim za prevoz na te prireditve nikoli 
KqA ne terjaj° povračila potnih stroškov. Če bi 
7? | uvedli še to prakso, potem bi čez leto pre- 
r j cej težko shajali, kljub odlični obiskanosti
/ naše dvodnevne prireditve. Pridobljena 

/ sredstva moramo skrbno razporediti, saj je 
potrebno z njimi še vzdrževanje obstoječe 

infrastrukture in vlaganje v dokončanje objekta v 
»Jošovjaku«
Razočarani smo, ker nam količina teh sredstev 
že nekaj let ne omogoča hitrejšega napredka pri 
delih, ki so potrebna in si lahko privoščimo le 
sprotna manjša vlaganja v nadaljevanje gradnje. 
V prihodnje bo potrebno precej več truda vložiti 
v intenzivnejšo prodajo lovskega doma na Kogu, 
za katerega verjamemo, da je na odlični lokaciji 
v bližini katere potekajo praktično vse prireditve, 
ki se zgodijo na Kogu. Objekt je primeren za šte
vilne dejavnosti, kot tudi za preureditev v bivalne 
prostore. Vendar je v teh težkih časih, ko mladi 
nimajo na razpolago kakovostnih delovnih mest 
to precej težka naloga, saj si enostavno ne mo
rejo privoščiti vlaganj v nepremičnine in zraven 
tega še skrbeti za svoje družine. Pa pustimo to ob 
strani, da na kratko povem še nekaj o strelski pri
reditvi.
V letu 2018 smo organizirali tradicionalno strel
sko prireditev z druženjem, kot vsako leto doslej, 
drugi vikend v mesecu juliju. Priprave na tekmo
vanje in organizacija terjajo delo vseh članov lo
vske družine že veliko prej, saj je potrebno veliko 
postoriti, da se kakovostno pripravi vse potrebno. 
Prireditev pričenjamo v soboto ob 12h uri, am
pak v soboto po navadi še ni pretirane gneče, saj 
je v navadi, da je glavni dan nedelja. Kljub temu 
smo z obiskom bili zadovoljni tudi v soboto. V 
prihodnje bi si želeli, da bi se v soboto tekmova
nja udeležilo več strelskih ekip, saj bi s tem moč
no razbremenili dogajanje v nedeljo, ko se med 
udeleženci pojavlja nejevolj zaradi dolgega čaka
nja, da pridejo na vrsto za streljanje. Z današnjim 
tempom življenja se komu vedno mudi, drugi pa 
si vseeno vzamejo čas in z veseljem posedijo ter 
poklepetajo z znanci, ki se mogoče v »normal
nem« življenju manj srečujejo.
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Pod črto je oba dneva skupaj bila obiskanost pri
reditve odlična. Udeležili so se je številni strelci 
od blizu in daleč. Skupaj z domačo ekipo, ki je 
vmes morala na hitro še na tekmo v sosednjo 
Štrigovo, se je v tekmovanju pomerilo 30 ekip. Na 
te številke smo izjemno ponosni, saj kažejo, da 
imamo eno najbolj obiskanih prireditev daleč na
okrog. Čeprav smo v nedeljo na koncu vsi precej 
izčrpani po dvodnevnem intenzivnem delu, nam 
tak obisk daje zagon za nadaljnje delo.
Hkrati smo zadovoljni tudi z obiskom krajanov, 
ki si tekmovanje pridejo ogledat, se okrepčat z 
divjačinskim golažem, pečenim krompirjem ali 
mesom iz žara. Hkrati pa je vedno poskrbljeno 
tudi za ledeno mrzlo pijačo. Zato se zahvaljujemo 
tudi vsem krajanom, ki nas pridejo ob tej prilož

nosti pogledat vsaj za kratek čas, ko se ustavijo in 
izmenjajo par besed z ostalimi udeleženci. Čisto 
vsak udeleženec doda vrednost naši prireditvi in 
voljo za delo vnaprej. Zato vas že sedaj pozivam, 
da se nam pridružite tudi v letu 2019 in nas po
častite z vašim obiskom.

Ker pa je pred vrati zaključek leta in praznični 
mesec december, pa bi izkoristil priložnost 

ter v imenu članov lovske družine Kog vsem 
krajankam, krajanom ter ostalim bralcem 
Kogovških novic, zaželel mirne, vesele in 

izpolnjene Božične praznike, ter obilo zdravja in 
osebnega zadovoljstva v prihajajočem letu 2019.

Tajnik LD Kog 
Blaž Kukec

LOVSKA DRUŽINA VINSKI VRHOVI V 
LETU 2018

Ne bom začel z značilnimi besedami, kako čas 
beži, ali pa, leto je naokoli in podobno. Teh besed 
ste do tega prispevka verjetno prebrali že veliko. 
Začel bom pa takole:
Oziramo se na prehojeno pot, pridobili smo iz
kušnje, ki jih bomo uporabili v prihodnje. Seda
njost je posledica preteklosti in sedanjost je vzrok 
prihodnosti. Enako je v lovstvu in enako velja za 
našo lovsko družino. V letu 2018 smo članstvo 
najprej povečala, sprejeli smo tri nove pripravni
ke, opravili smo lovski pogreb za svojega člana, 
ki ga že zelo pogrešamo. Številka našega članstva 
se je ustavila konec leta 2018 na številki 53. Pov
prečna starost 56 let, približno takšna, kot je pov
prečje starost slovenskega lovca.
Če smo do zdaj govorili, da je srnjadi v našem 
lovišču preveč, lahko zdaj rečemo, da se nekaj 
dogaja. Srnjadi je manj, manj je opaziti mladičev. 
S tem ne mislimo tarnati glede škode po divja
di. Imamo pa tudi škodo na divjadi, zlasti pri 
povoženi srnjadi, pa izgube srnjadi ob zgodnjih

košnjah, pa izgube male divjadi zaradi..., razlo
gov je veliko.
Lovci naše družine so sodelovali tudi v različnih 
delovnih skupinah in komisijah tako na ravni 
območne Zveze lovskih družin Ptuj-Ormož, v 
okviru OZULA Ptujsko Ormoškega, kakor tudi v 
različnih komisijah v okviru Lovske zveze Slove
nije. Zanimivo, člani iz manjšega kraja sodelujejo 
v različnih projektih. Naj omenim sodelovanje 
v okviru izvajanja monitoringa o pojavljanju in 
prisotnosti šakala. Verjamem, da nekateri o šaka
lu slišijo prvič, nekaterim je to že star znanec po 
oglašanju ali pojavljanju okoli hiše in gospodar
skih poslopij. Lahko rečemo, šakal je in bo težava 
v naših krajih. Zato se ob tem pisanju zahvalju
jem vseh krajanom, ki so naše lovce obveščali o 
njegovem pojavljanju, sam pa sem tu vnašal v na
menski program v okviru monitoringa. Dejstvo 
je, da ga imamo. Tako kot je tudi dejstvo, da se v 
naše kraje oziroma še prej v Slovenijo širi, Afriška 
prašičja kuga (APF) za katero se več ne sprašuje-
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mo, ali bo prišla ali ne, ampak se sprašujemo, kdaj 
bo prišla.
Preko leta smo aktivno sodelovali v čistilni akciji 
Očistimo Slovenijo, sodelovali v okviru krajevne
ga praznika in izvedli lovsko strelsko tekmovanje, 
skrbeli za urejenost svojih objektov, opravljali s 
svojim zemljiščem, se ukvarjali s težavami lastni
štva in težavami s Skladom kmetijskih zemljišč in 
podobno. Skratka, opravljamo svoje poslanstvo 
in rešujemo pri tem svoje sprotne težave.
S prispevkom se želimo zahvaliti vsem svojim

krajanom, ki strpno prenašajo škodo po divjadi, 
sodelujejo z našo lovsko družino in se ustavijo v 
našem lovskem domu. Zahvaljujemo se vsem do
sedanji sponzorjem in donatorjem, brez katerih 
ne bi mogli izvesti tudi pogostitve našim kraja
nom. Skratka, zahvaljujemo se vsem, vsem tistim, 
ki jim ni vseeno, kakšno je naše okolje, in ki jim 
ni vseeno, kaj zapuščamo svojim zanamcem.
Hvala in lovski zdravo!

Za LD Vinski Vrhovi: Srečko Felix KROPE

STEYR KLUB KOG V LETU 2018
Aktivnosti kluba so se začele že januarja, 
ko smo pripravili srečanje ob Antonovanju 
na Kogu. Obiskali so nas prijatelji iz Moto 
kluba Medžimurje Čakovec, Moto kluba 
Varaždin in Kluba prijateljev stare kmetijske

v Beltincih v organizaciji SVS- Starodobna 
vozila Slovenije, kjer smo prejeli priznanja 
in medalje.
Tradicionalna mlatitev, ob dnevih folklo

re, je bila v Beltincih 21. julija, ki pa prav
tehnike Beltinci. Gosti se radi udeležujejo prire
ditev na Kogu, saj jih vsako leto pride več.
Ob prvem maju smo izvedli vožnjo s Steyr staro - 
dobniki na Jeruzalem, o tem je poročal tudi radio 
Prlek iz Ormoža.
Štafeta starodobnikov Slovenije je bila 23. junija

tako ni minila brez nas. O tem je poročal tudi Po
murski vestnik.
Tradicionalno srečanje na MEASP-u v Nedelišču 
je bilo 17. junija. Podelili smo priznanja gostitelju 
in sodelovali v kulturnem programu.
Postavljanje klopotca pri Svetem Urbanu je bilo
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v avgustu s krožno vožnjo po okolici in obisku 
domačih ponudnikov.
Na prireditvah Poletje na Koguj je bila naša ude
ležba s traktorji in turistično prikolico za morebi
tno servisiranje kolesarjem.
Na sejem AGRA 2018 v G. Radgono smo rajžali 
30. avgusta, se ustavili pri Frč baru za skupno sli
ko in nadaljevali v G. Radgono. Prišli so tudi naši 
sosedje iz Avstrije in Prekmurja, ter posamezni
ki , ki imajo Steyr starodobnike. Naše srečanje je

obiskala tudi kogovska vinska kraljica Nives Ple
menič , za kar se ji iskreno zahvaljujemo.
Za zaključek leta smo obiskali Bratislavo in si 
ogledali muzej stare tehnike kot so železniška vo
zila in motorna vozila iz vzhoda, na katera smo že 
skoraj pozabili.
Bili smo tudi na raznih drugih srečanjih in pri
reditvah.
Vsem srečno in zadovoljno leto 2018!

Milan Kolarič- predsednik Steyr kluba Kog
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KAJ SE JE LETOS ŠE ZANIMIVEGA DOGAJALO NA KOGU

KOG IMA NOVO STARO DVORANO
Kogovčani smo dolgo časa čakali na obnovo kul
turne dvorane in prostorov krajevne skupnosti. V 
začetku letošnjega leta pa smo končno dočakali - 
Kog je bil naenkrat poln hrupa in trušča, vozili 
so se bagerji, traktorji, poltovornjaki, več kot pol 
leta se je po tihem šepetalo in ugibalo: »kakšna 
bo nova dvorana?«
Prvo nedeljo v oktobru smo končno pričakali 
otvoritev prenovljenih prostorov kulturne dvora
ne in krajevne skupnosti. Tako smo se v zgodnje
popoldanskih urah skorajda natrpali med bele 
zidove in črne zavese v kogovski dvorani, enotni 
v misli, da se Kog lahko pohvali z dvorano, lepšo 
od Cankarjevega doma.
V opomin, odkar je bila kogovska dvorana v prvi 
polovici 19. stoletja zgrajena, je služila predvsem 
za trgovske in obrtne dejavnosti, Kmečka hra
nilnica in posojilnica je dolga leta uporabljala 
prostore v svoj namen, v času obnove kogovske 
osnovne šole po 2. svetovni vojni pa so zavetje v 
teh prostorih našli tudi takratni učenci in učitelji 
šole. S poznejšimi adaptacijami in dograditvami 
je zgradba začela služiti kot prosvetna dvorana

za izvedbo kulturnih prireditev in za dejavnosti 
društev ter ostalih potreb krajevne skupnosti.
Projekt prenove kogovske kulturne dvorane in 
prostorov krajevne skupnosti je dolgo potrpež
ljivo čakal na svojo uresničitev, letos pozimi se 
je končno začel izpeljevati. Pod projektantskim 
vodstvom gospe Petre Žiher Sok so izvajalec del 
gospod Franci Škorjanec in njegovi zaposleni 
pridno delali do poznega poletja, ko so gradbena 
dela v večini uspešno zaključili. Tako so si skupaj 
s predsednikom KS Kog, Slavkom Bedekovičem, 
zastavili cilj, da do 7. oktobra dokončajo vse po
drobnosti in takrat pripravijo svečano otvoritev 
obnovljenih prostorov.
Če ste ob zunanjem zidu dvorane opazili, ti zi
dovi stojijo na kamnitih temeljih, na skalah. Ena 
še posebej izstopa ob glavni cesti, kot spomin na 
vse, ki so z lastnimi rokami, trudom in železno 
voljo zazidali in ohranjali te prostore v katerih se 
pravkar nahajamo, in kot opomin vsem nam ter 
našim zanamcem, da bomo še naprej ohranjali in 
spoštovali kogovsko naravno in kulturno dedišči
no.
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Krajši kulturni program so na novem odru pri
čeli najmlajši krajani iz kogovske osnovne šole, 
ki so bili navdušeni nad tem kako dobro se sliši
jo njihovi koraki. Sledile so pevske točke Kogo
vških dečkov in priložnostnega pevskega zbora, 
ob koncu programa so odrski pod preizkusi
li tudi folklorniki kogovske folklorne skupine. 
Predsednik KS Kog je nato k prerezu svečanega 
traku povabil goste: poslanko v državnem zboru

go. Mojco Žnidarič, projektantko go. Petro Žiher 
Sok, župana občine Ormož g. Alojza Soka ter 
glavnega izvajalca gradbenih del g. Franca Škor
janca. Otvoritev kogovske dvorane seje zaključila 
ob druženju in pogostitvi krajank in krajanov, ki 
so tako z nasmehom, kogovsko kapljico in pesmi
jo počastili in krstili prenovljene prostore.

Za KS Kog: 
Slavko BEDEKOVIČ

OKO BESEDE se je letos ozrlo proti Kogu
(srečanje z mladinskimi pisatelji)

Od 27. do 29. septembra je v Murski Soboti in 
drugih krajih v Pomurju potekalo XXIII. sreča
nje slovenskih mladinskih pisateljev. Festival Oko 
besede je strokovno srečanje akterjev slovenske 
mladinske književnosti - njenih ustvarjalcev, 
literarnih strokovnjakov za mladinsko književ
nost, izdajateljev in knjižničarjev, na katerem se 
tudi podeljuje nacionalna nagrada za mladin
sko književnost večernica. Idejna očeta srečanja 
sta pisatelj Feri Lainšček in literarni zgodovinar 
Franci Just, ki sta do leta 2015 vodila Založbo 
Franc-Franc, od leta 2016 pa je organizacijo fe
stivala nasledilo Društvo za humanitarna vpraša
nja Argo, katerega članice in člani so delovali pri 
ustvarjanju festivala že od samega začetka.
V okviru srečanja vsako leto pripravimo tudi li
terarno popotovanje v kraje, ki so se z literarnim 
ustvarjanjem svojih hčera in sinov zarisali na ze
mljevid slovenske književnosti. Tako smo za našo 
letošnjo ekskurzijo izbrali Vzhodne slovenske 
gorice. V soboto, 29. septembra smo se v duhu 
doživljajsko-kulturnega turizma napotili proti 
Kogu, glavnemu cilju ekskurzije, kjer je v tamkaj
šnjem kulturnem domu potekala literarna mati
neja, na kateri so se pisatelji prestavili otrokom 
in odraslim. Uvodoma sta nas, kljub naši rahli 
zamudi prijazno pozdravila predsednik Krajevne 
skupnosti Kog Slavko Bedekovič in aktualna Ko
govška vinska kraljica Nives Plemenič, ki nam je 
zelo poetično predstavila svoj kraj.
Prav posebno prijetno presenečeni in navduše

ni pa so bili udeleženci ekskurzije nad prisrčnim 
nastopom osnovnošolcev podružnične šole Kog, 
ki so s svojo sproščenostjo in navihanostjo osvo
jili srca vseh obiskovalcev v polni dvorani Kultur
nega doma.
V literarni matineji so nato nastopili priznani slo
venski mladinski avtorji in avtorice, Slavko Pregl, 
Jana Kolarič, Barbara Gregorič Gorenc, Lila Prap, 
Maša Ogrizek, Majda Koren in Aksinja Kermau
ner, ki je le nekaj dni pred srečanjem Oko besede 
postala predsednica Društva slovenskih pisate
ljev.
Po matineji je sledilo skupinsko fotografiranje, 
nato pa so nam gostoljubni domačini predstavili 
znamenitosti svojega kraja. Predsednik TKD Kog 
Drago Lukman nas je najprej povedel v cerkev 
sv. Bolfenka, nato pa nas je predsednica društva
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kmečkih žena Ksenija Lukman popeljala po raz
stavi v Košarkini hiši, ki smo ga v družbi vinske 
kraljice zaokrožili s pogostitvijo v Šiponovi kle
ti. Dobrote tradicionalne prleške kuhinje smo 
pospremili z izvrstnim kogovskim šiponom, nato 
pa se eni peš, drugi z avtomobili podali še na 
Templarjevo posestvo, kjer smo ob kavici uživali 
na jesenskem soncu.
Naše literarno popotovanje smo zaključili z odlič

nim kosilom na Turistični kmetiji Hlebec in vse 
prehitro je prišel čas za slovo. Zagotovo pa bodo 
spomini na prijetno druženje v čudoviti pokrajini 
s prijaznimi Kogovčani med udeleženci srečanja 
Oko besede še dolgo odzvanjali in vabili na po
novno snidenje.

Argo, društvo za humanistična vprašanja 
Simona Cizar, predsednica

FOLKLORNA SKUPINA KOG
Leto je naokoli in znova je prišel čas, da se oz
remo v skoraj preteklo leto, na naše nepozabne 
trenutke in doživetja.
Ob hitrem delovnem tempu, številnih vajah in ve
selju ob druženju, folklorniki skorajda pozabimo 
na vse, kar smo v tem letu doživeli. V leto 2018 
smo stopili skupaj, saj nam želja po druženju ne 
dovoli drugače. V mesecu februarju smo se ude
ležili pustovanja na Kogu, ki ga prireja osnovna 
šola Kog, se poveselili in zaplesali v pustnih ma
skah. Nato smo se lotili resnejše teme, saj smo 
bili že krepko v pripravah na Folklorno dramski 
večer z naslovom PRISEGA OB POLNOČI. V so
delovanju z Dramsko skupino smo se odločili, da 
tokrat naredimo skupni projekt. Priprave in orga
nizacija, so nam vzele veliko energije in časa, ven

dar smo se zavedali, da bomo na koncu ponosni, 
da nam je uspelo. K sodelovanju smo povabili FS 
Podkev, FS Metla in Tamburaše iz Miklavža. Za 
obiskovalce smo sami izdelali lizike in posvetila, 
da so se lahko še po predstavi malo posladkali. Z
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obiskom smo bili zelo zadovoljni, saj je telovad
nica OŠ Kog bila polna do zadnjega kotička. Tako 
smo tudi dobili potrditev, da skupaj zmoremo 
več.
V mesecu avgustu smo sodelovali na prireditvah 
Poletje na Kogu, vinskem festivalu, postavitvi 
klopotca in kronanju nove 6. kogovske vinske 
kraljice. Sodelovali smo na otvoritvi prenovlje
ne kulturne dvorane. V mesecu novembru smo 
se udeležili Martinovanja v Ormožu s točko ob 
postavitvi klopotca.
Naše delovno leto bomo s folklornim delom 
zaključili kot del kulturnega programa ob krajev

nem prazniku, 27. decembra. Zelo smo veseli, da 
se nam je v letošnjem letu pridružilo nekaj novi 
članov.
Ob prihajajočem letu vam kogovski folklorni- 
ki želimo ogromno medsebojne ljubezni, iskri
vih nasmehov in lahkih korakov. Naj bodo vaši 
dnevi napolnjeni s pozitivno energijo, pesmijo in 
plesom. In ne pozabite: vrata kogovske folklorne 
skupine so vedno odprta in novi člani vedno do
brodošli. Srečno!

Mateja Prapotnik

DALMATINSKI VEČER NA KOGU - 
KONCERT KOGOVŠKIH DEČKOV

Poletje na Kogu ni poskrbelo zgolj za pestro do
gajanje na Kogu in okolici, na prav posebnem do
godku smo za nekaj kratkih uric odplavali kar v 
Dalmacijo.
Kogovski dečki so namreč pripravili svoj drugi 
samostojni koncert, ki so ga preprosto poimeno
vali kar Dalmatinski večer, saj je večina njihovega 
repertoarja izvirala ravno iz Dalmacije, niso pa 
pozabili na domačo, slovensko pesem.
V goste so tokrat povabili tamburaško skupi
no Zlate strune iz sosednje krajevne skupnosti 
Miklavž pri Ormožu ter Recesija bend, v kateri 
igra Aleš Lubi, ki je tudi pevski vodja Kogovških 
dečkov.

Del koncerta so Dečki posvetili preminulemu 
Oliverju Dragojeviču, z namenom, da so nas 
zbrane spomnili na resnične vrline življenja in na 
tisto, kar naj v življenju res šteje. Glasba, ljubezen, 
mir.
Kar je bilo med in po koncertu še lepše videti, je 
bila zbrana množica gledalcev in poslušalcev, ki 
so na koncertu vidno uživali in se pred telovad
nico OŠ Kog, kjer je koncert potekal, zadržali do 
poznih večernih ur ob dobri kogovski kapljici in 
pesmi.

Nika Bedekovič
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GIBAMO SE
Novembra letos smo v telovadnici na Kogu priče
li z delavnico GIBAM SE, ki jo organizira Center 
za krepitev zdravja Ormož. V prvih delavnicah 
se nas je zbralo zavidljivo število udeleženk vseh 
starostnih skupin.
Albina Črnjavič s svojim strokovnim fiziotera
pevtskim pristopom in vedrim odnosom pripo
more, da začutimo mišice, za katere sploh nismo 
vedele, da obstajajo. V sproščenem vzdušju naga
jivo krepimo tudi možgančke in za trenutek poiš
čemo svoj notranji mir.

Delavnice se odvijajo vsako sredo, ob 18. uri in 
še brezplačne so. Resnično nimamo nobenega iz
govora, da ne bi mogle narediti kaj malega zase. 
Še je čas, da se nam pridružite in se kaj nauči
te o svojem telesu. Ni pretežko, pa še luštno se 
imamo! V družbo bomo z veseljem sprejele tudi 
pripadnike močnejšega spola.

Za skupino: Marina NOVAK

ZAHVALA
Monika Puklavec nam je poslala prošnjo, da Novicah objavimo v imenu 
celotne njihove družine zahvalo vsem krajanom in krajankam Koga, 
svetnikom KS Kog ter številnim drugim, ki so družini nesebično in hitro 
priskočili na pomoč ob nesreči, ki sem jim je zgodila, ko jim je letos 17. 
januarja elektrika pobila živino.
Hvala vsem iz srca! Zopet smo pokazali srčnost in solidarnost in v nesreči 
priskočili na pomoč.
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OSNOVNA ŠOLA KOG SE PREDSTAVI
...je »ena velika hiša« in učenci z učitelji in kuharico Anico smo »ena velika družina«...

...ŽELIMO BITI DOBRA ŠOLA...

In kakšna šola to je?

TAKŠNA, DA SO UČENCI, KI JO ZAPUŠČAJO, BOLJ VEDOŽELJNI, 

USTVARJALNI IN ODGOVORNI KOT TAKRAT, KO VANJO VSTOPAJO!

V tej »veliki hiši« v letošnjem letu šolske klopi 
»guli« 28 učencev in učenk. Pouk poteka v dveh 
kombiniranih oddelkih. Manjši oddelki razredu 
dajejo občutek domačnosti, zaupanja in varnosti 
in prijateljstva med mlajšimi in starejšimi učenci. 
Vsak šolski dan nam prinaša in omogoča nove 
poti, nove rešitve in daje številne priložnosti za 
prve podvige in nove uspehe, za nova prava prija
teljstva, ki se spletejo v peskovniku, med odmori 
in trajajo potem vse življenje ...

Naša šola je mnogo več, kot samo »velika hiša«! 
Je darilo znanja, skrivnosti, vznemirjenja, zgodb, 
ki nam zavedno ostanejo v lepem spominu. Prav 
zaradi teh zgodb smo bogatejši in srečnejši!
Zavedamo se, da dokler imamo drug drugega, 
zmoremo marsikaj. HVALA VSEM IZ SRCA!
Letošnje leto je, za našo šolo in kraj, prav posebno 
tudi zaradi praznovanja 60-letnice šole. Prazno
vanja nas oblikujejo v celovite osebnosti, zato si 
bomo v mesecu marcu privoščili tudi to doživetje.
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BILO JE PRED 60. LETI

Veseli bomo, če boste ta častitljivi jubilej 
praznovali skupaj z nami...

'Va&iMUi' ?/^
DA SE UDELEŽITI: OTVORITVE
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DNE 27. XII. 195«. Ob 14. URL

OSNOVNA ŠOLA 
KOG

Življenje nas nenehno preseneča. Z mnogimi trenutki. Večina je majhnih in na videz nepomembnih, 
drugi so veliki in puščajo velik vtis. Nekateri od njih so nam všeč, spet drugi ne.

Trenutki sestavljajo dneve in dnevi leta. In iz trenutka v trenutek rastejo in mi z njimi.
Eno leto se počasi izteka. Brez skrbi, prihaja novo in z njim novi trenutki in nova presenečanja.

Nekatera majhna... nekatera dobra... nekatera slaba. Vendar vsa naša...

PREŽIVITE BOŽIČNO-NOVOLETNE PRAZNIKE V DRUŽBI SVOJIH NAJBLIŽNJIH, 
NOVO LETO 2019 PA NAJ BO POSEJANO Z MNOGIMI TRENUTKI SREČE.

Učenci in vsi zaposleni na OŠ Kog

Novice KS Kog 2018 | 33



V VRTCU KOG NAM JE LEPO
V letošnje novo šolsko leto 2018/19 so v vrtec 
na Kogu zakorakali majhni in večji otroci obeh 
kombiniranih oddelkov. Skupaj jih bo do konca 
šolskega leta kar 28.

Za dobro počutje, varnost, nego, učenje, zabavo in 
še veliko drugih reči skrbijo njihove vzgojiteljice 
Andreja Koščak, Jolanda Magdič, Petra Lah, 
Adrijana Ozmec, Majda Topličar in spremljevalka 
Polonca Brumen.

Otroci so o vrtcu povedali:

»V vrtcu mi je všeč, ko se igramo in smo v 
telovadnici« Neža
»Všeč mi je, ko se igram s prijatelji in telovadimo« 
Tjaž
» Vrtec imam rad, ker imam prijatelje«. Gorazd
» V vrtcu imam vse rada.« Julija
» V vrtcu mi je všeč, ker imam rada sestrico 
Lio.« Pia

» V vrtcu mi je všeč, ker imam Niko, da se 
igrava.« Tija
» V vrtcu je fino, ker se lahko igram.« Tadej 
»Všeč mi je, ko se igramo s prijatelji in gremo 
ven na sprehod.« Žan
» V vrtec grem rada zato, ker imam vse fejst 
rada.« Nika
»Všeč mi je sladoled, ko pojemo kosilo.« Elena 
»Všeč mi je, ko sem na zibelki, pa ko sem v 
telovadnici, pa ko delam zunaj stoje.« Zala 
»Všeč mi je, ko gremo v telovadnico in bežimo 
in se zunaj igramo.« Brina
»Všeč mi je, ko jemo sadje in svečke na torti, ko 
je rojstni dan.« Urban
»Všeč mi je, da se sankamo, ko je sneg.« Nik
»Všeč mi je sadje.« Mia
»Vrtec imam rada, ker imam rada igrače.« Lia 
»Všeč mi je, da se igramo.« Peter

Naša jesen v vrtcu je bila obarvana zelo zanimivo in pisano. Nekaj utrinkov smo zabeležili tudi na 
fotografijah:

Otroci so si ogledali opremo gasilcev in izvedeli 
marsikaj o požarni varnosti.

Zabavali so se ob predstavi o peki palačink. Nekaj pa so 
jih seveda tudi pojedli. Njam, kako so bile dobre...
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Šli so v vrtec v naravi s prijatelji iz Miklavža. 
(Sv. Duh na Ostrem Vrhu).

Tudi Mali pohodniki so bili pridni. Pobirali so grozdje v vinogradu.

Sedaj ste se lahko prepričali, da je prav res, kar smo napisali v naslovu: 
V VRTCU KOG NAM JE LEPO.
Prepričani smo, da bo tako tudi v novem letu 2019.

Srečno in uspehov polno leto želimo tudi vam.

Kolektiv vrtca Kog

Otrok nam vrne svet, ki smo ga izgubili - svet čudes. 

Lepoto cveta. Lesket plamena. Metulja.
List. Ptico. Ustvarjeno na novo. Čudovito.

Vidimo jih skozi oči nedolžnosti.

In ... otroško veselje postane naše.

(Pam Brown)
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